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ИЗВОД  ИЗ  ЗАПИСНИКА 

са ДВАДЕСЕТ ПЕТЕ  седнице Скупштине града Чачка, 

одржане 17. и 18. маја 2023. године, 

у сали Скупштине града Чачка 

 

 

 

Седница је почела у 10 сати и 5 минута. 

 

 Седницу је, у складу са чланом 116. Пословника о раду Скупштине отворио и 

председавао јој  Игор Трифуновић, председник Скупштине града Чачка. 

 

 Председник Скупштине је позвао одборнике да изврше пријаву присуства 

употребом електронског система.   

 

 Председник Скупштине је обавестио одборнике да седници, на почетку, на 

основу електронске евиденције, присуствује 53 одборникa и да постоји кворум за рад и 

пуноважно одлучивање.  

 

 Затим је обавестио Скупштину да су га, у складу са чланом 122. Пословника, 

одборници Гордана Крљанац, Ило Михајловски и Гордана Марјановић обавестили да 

су из оправданих разлога спречени да присуствују седници. 

 

Седници Скупштине, првог дана заседања, нису присуствовали одборници 

Ирена Радојевић, Марко Достанић, Мина Ранковић, Гордана Марјановић, Гордана 

Крљанац, Ненад Правдић, Биљана Миладиновић, Предраг Радовановић, Милан Ђевић, 

Милош Обреновић и Невена Павловић. 

 

 Поред одборника, седници Скупштине су присуствовали градоначелник, 

заменик градоначелника, помоћници градоначелника, чланови Градског већа, 

представници градских управа, известиоци по тачкама дневног реда и представници 

средстава јавног информисања.   

 

 Затим је председник Скупштине обавестио одборнике да им је достављен 

записник са двадесет четврте седнице Скупштине ради усвајања, па је питао да ли има 

примедби на записник.  

 

 Пошто се нико није јавио за реч, председник Скупштине је ставио записник на 

гласање. 

 

Скупштина је, употребом електронског система за гласање, са 43 гласа за, без 

гласова против и уздржаних гласова, донела следећи 

 

З а к љ у ч а к 

 

 Усваја се записник са двадесет четврте седнице Скупштине, одржане 30. марта  

2023. године, без примедби.  
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Пошто није било предлога за измену или допуну предложеног дневног реда, 

председник Скупштине је ставио на гласање предлог дневног реда и обавестио 

одборнике да се изјашњавање спроводи употребом електронског система за гласање. 

 

Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, утврдила следећи 

 

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Предлог одлуке о престанку мандата одборника Скупштине града Чачка 

 

2. Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине града Чачка 

 

3. Предлог одлуке о завршном рачуну буџета града Чачка за 2022. годину 

 

4. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Чачка за 2023. 

годину 

 

5. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности 

јавних предузећа за период од 01.01. – 31.12.2022. године (III и IV квартал) 

 

6.  а) Извештај о пословању ЈП „Рзав“ Ариље за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈП „Рзав“ 

Ариље број 140/2023 од 27. априла 2023. године 

 

7. а) Извештај о пословању ЈКП „Дубоко“ Ужице за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Дубоко“ Ужице број 28/5 од 30. марта 2023. године  

 

8.   а) Извештај о пословању ЈКП „Чачак“ Чачак за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Чачак“ Чачак број 2128/3 од 29. марта 2023. године 

 

в) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈКП „Чачак“ Чачак за 2023. годину 

 

г) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма буџетске 

помоћи ЈКП „Чачак“ Чачак за 2023. годину 

 

9. a) Извештај о пословању ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Паркинг сервис“ Чачак број 477/3 од 24. априла 2023. године 

 

в) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак за 2023. годину 
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10. а) Извештај о пословању ЈП „Градац“ Чачак за 2022. годину 

 

          б) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма пословања          

          ЈП „Градац“ Чачак за 2023. годину 

 

11. а) Извештај о пословању ЈКП „Моравац“ Мрчајевци за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Моравац“ Мрчајевци број 4/2023 од 28. марта 2023. године 

 

в) Предлог одлуке о давању сагласности на одлуку о ценама воде 

 

г) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку о цени за комуналну услугу 

сакупљања и транспорта комуналног отпада 

 

д) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈКП „Моравац“ Мрчајевци за 2023. годину 

 

ђ) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма буџетске 

помоћи ЈКП „Моравац“ Мрчајевци за 2023. годину 

 

12. а) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈКП „Комуналац“ Чачак за 2023. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

коришћења буџетске помоћи ЈКП „Комуналац“ Чачак за 2023. годину 

 

13. а) Извештај о раду Јавне установе „Туристичка организација Чачка“ Чачак за 

2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма рада ЈУ 

„Туристичка организација Чачка“ за 2023. годину 

 

14. Предлог одлуке о давању сагласности на Статут „Центра за неговање традиције“ 

Чачак 

 

15. Предлог одлуке о изради Измена и допуна плана детаљне регулације за 

планирани аеродром – Прељина за зоне пословно – производних функција 

 

16. Предлог решења o прибављању из јавне својине Републике Србије у јавну 

својину града Чачка к.п. бр. 498/5, 498/6 и 498/7 све у КО Чачак - локација 

планираног комплекса затвореног базена 

 

17. Предлог решења о прибављању у јавну својину изградњом фекалне канализације 

у Лозници 

 

18. Предлог решења о прибављању у јавну својину изградњом постројења за 

пречишћавање фекалних отпадних вода у Доњој Трепчи и главног фекалног 

канализационог колектора у Доњој Трепчи и Горњој Трепчи 
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19. Предлог решења о отуђењу рушењем непокретности из јавне својине на кат. 

парцелама бр. 527/1 и 527/2 обе у КО Чачак ради изградње дела Синђелићеве 

улице 

 

20. Предлог решења о отуђењу рушењем непокретности из јавне својине на кат. 

парцели 639/3 КО Чачак 

 

21. Предлог решења o прибављању у јавну својину града Чачка к.п. бр. 176/1 КО 

Кукићи 

 

22. Предлог програма о Изменама и допунама програма коришћења средстава 

буџетског фонда за заштиту животне средине у 2023. години 

 

23. Предлог програма подршке за спровођење пољопривредне политике и политике 

руралног развоја за град Чачак за 2023. годину 

 

24. Предлог одлуке о условима и начину коришћења подстицајних средстава у 

пољопривреди у 2023. години 

 

25. Предлог решења о давању претходне сагласности оснивачима спортског 

удружења да назив спортског удружења може да садржи назив града Чачка  

 

26. а) Предлог одлуке о спровођењу јавног конкурса за избор директора Јавног 

комуналног предузећа за одржавање чистоће и пијаца ''Комуналац'' Чачак  

 

б) Предлог текста јавног конкурса за именовање директора Јавног комуналног 

предузећа за одржавање чистоће и пијаца ''Комуналац'' Чачак  

 

27. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа за 

изградњу и одржавање зелених површина и гробља „Градско зеленило“ Чачак 

 

28. Предлози решења о разрешењима односно изборима у појединим радним телима 

 

29. Предлози Комисије за кадрове и мандатно-имунитетска питања         

 

30. Одборничка питања и одговори  

 

 

РАД ПО ТАЧКАМА ДНЕВНОГ РЕДА 

 

 

ПРВА ТАЧКА: Предлог одлуке о престанку мандата одборника 

                           Скупштине града Чачка 

 

 

 Председник Скупштине је oбавестио одборнике да је писану оставку на функцију 

одборника доставио Радивоје Мијаиловић. Комисија за кадрове и мандатно-

имунитетска питања је предложила да Скупштина донесе Одлуку о престанку мандата 

одборнику. Председник Скупштине је констатовао да је Радивоју Мијаиловићу престао 

мандат одборника у Скупштини града, даном подношења оставке, 5. маја 2023. године. 
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Председник Скупштине је затим констатовао да престанком мандата одборника, 

Радивоју Мијаиловићу престају функције члана Комисије за кадрове и мандатно-

имунитетска питања и члана Савета за статут, друге прописе и организацију. 

 

Председник Скупштине је затим oбавестио одборнике да је писану оставку на 

функцију одборника доставио Радојица Вуловић. Комисија за кадрове и мандатно-

имунитетска питања је предложила да Скупштина донесе Одлуку о престанку мандата 

одборнику. Председник Скупштине је констатовао да је Радојици Вуловићу престао 

мандат одборника у Скупштини града, даном подношења оставке, 12. маја 2023. 

године. 

 

        Одлуке и решења су саставни део записника. 

 

  

ДРУГА ТАЧКА: Предлог одлуке о потврђивању мандата новог одборника 

 

 

 Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Милка Владисављевић, 

члан Комисије за кадрове и мандатно-имунитетска питања.  
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу je учествоваo Радивоје Домановић. 

 

Пошто је председник Скупштине опоменуо одборника Радивоја Домановића да 

не говори о нечему за шта нема доказе, одборник Радивоје Домановић се поново јавио 

за реч због повреде члана 50. Пословника о раду Скупштине. 

 

Председник Скупштине је појаснио да одговоре на питања која је поставио у 

току претреса, одборник Радивоје Домановић може затражити у форми одборничких 

питања. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење. 

 

Затим се за реч јавио одборник Велимир Илић и указао на повреду члана 50. 

Пословника о раду Скупштине. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење. 

 

Одборник Никола Наумовић је указао на повреду члана 148. Пословника о раду 

Скупштине. 

 

Затим се за реч јавио одборник Милош Марић који је указао на повреду 

Пословника о раду Скупштине, али није навео члан Пословника за који сматра да је 

повређен. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење. 
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Одборник Милош Марић је замерио председнику Скупштине јер на почетку 

седнице није одржан минут ћутања за настрадале у Београду и Младеновцу. 

Председник Скупштине се извинио због пропуста, а затим су минутом ћутања 

одборници и остали присутни одали почаст настрадалима. 

 

Одборник Велимир Илић се, у наставку расправе, јавио за реч и указао на 

повреду члана 50. Пословника о раду Скупштине. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење. 

 

Затим се за реч јавио одборник Никола Наумовић, који је указао на повреду 

члана 148. Пословника о раду Скупштине. 

 

 Одборник Стефан Радовановић је указао на повреду члана 148. Пословника о 

раду Скупштине. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење. 

 

Затим је на повреду члана 148. Пословника о раду Скупштине указао одборник 

Милош Марић. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење и питао одборника Милоша Марића да ли жели да се Скупштина изјасни 

поводом повреде Пословника о раду Скупштине. 

 

Милош Марић није тражио да се Скупштина изјасни о повреди Пословника. 

 

За реч се јавио одборник Велимир Илић, због повреде члана 148. Пословника о 

раду Скупштине. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење. 

 

Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес, па је ставио на гласање Предлог одлуке и позвао одборнике да се о Предлогу 

изјасне употребом електронског система. 

 

Скупштина је са 42 гласа за, без гласова против, уз 2 уздржана гласа, донела 

 

О Д Л У К У 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКA 

СКУПШТИНЕ ГРАДА ЧАЧКА, 

 

              којом је потврђен мандат одборника Сањи Ђоковић. 

 

  Одлука  је саставни део записника.  
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 Председник Скупштине је констатовао да је донета Одлука о потврђивању 

мандата, обавестио је нову одборницу да треба да положи заклетву, затим је позвао 

одборницу да устане и изговара речи заклетве коју ће он прочитати.  

 

Председник Скупштине је потом, на делове читао текст заклетве, а одборница је 

гласно понављала. 

 

Затим је председник Скупштине констатовао да је новоизабрана одборница 

положила заклетву, честитао јој на избору, пожелео успех у раду, а потом је замолио 

одборницу да  текст заклетве потпише и преда секретару Скупштине. 

 

 

 

ТРЕЋА ТАЧКА: Предлог одлуке о завршном рачуну буџета града 

                             Чачка за 2022. годину 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Зоран Тодосијевић, 

начелник Градске управе за финансије. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Марко Трнавац, Велимир Илић, Зорица Кнежевић, 

Никола Наумовић, Антонела Луковић, Владан Милић, заменик градоначелника, 

Славица Драгутиновић, члан Градског већа и Милка Владисављевић. 

 

Право на реплику, на излагање Владана Милића, искористила је Антонела 

Луковић. 

 

У току расправе за реч се јавио одборник Никола Наумовић и указао на повреду 

члана 148. Пословника о раду Скупштине. 

 

У вези са изреченом повредом Пословника, председник Скупштине је дао 

објашњење. 

 

Одборник Велимир Илић  је указао на повреду Пословника о раду Скупштине, 

али није навео члан Пословника за који сматра да је повређен. 

 

 Пошто се одборник Велимир Илић у току свог излагања, обратио одборнику 

Николи Наумовићу увредљивим изразима, председник Скупштине је, на основу члана 

150. Пословника, изрекао меру опомене одборнику Велимиру Илићу. 

 

С обзиром да је одборник Велимир Илић наставио да се увредљиво изражава, 

председник Скупштине је Велимиру Илићу изрекао другу меру опомене. 

 

Како се одборник Велимир Илић и после две мере опомене увредљиво изразио, 

председник Скупштине му је, на основу члана 151. Пословника, изрекао меру 

одузимања речи.  
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Затим се за реч јавио Слободан Бодић и указао на повреду Пословника, али није 

навео члан Пословника за који сматра да је повређен. 

 

У вези са изреченом примедбом председник Скупштине је дао објашњење. 

 

За реч се јавио Милош Марић, указујући на повреду члана 148. Пословника о 

раду Скупштине. 

 

У вези са изреченом примедбом председник Скупштине је дао објашњење, а 

Милош Марић,  није  тражио да се Скупштина о томе изјасни.   

 

Марко Трнавац је указао на повреду члана 148. Пословника. 

 

У вези са изреченом примедбом председник Скупштине је дао објашњење, а 

Марко Трнавац,  није  тражио да се Скупштина о томе изјасни.   

 

Затим се за реч јавио Радивоје Домановић, који је указао на повреду члана 148. 

Пословника о раду Скупштине. 

 

У вези са изреченом примедбом председник Скупштине је дао објашњење, а 

Радивоје Домановић,  није  тражио да се Скупштина о томе изјасни.   

 

На основу члана 50. Пословника о раду Скупштине за реч се јавио Слободан 

Бодић.  

 

Снежана Аврамовић се јавила за реч, указујући на повреду члана 148. 

Пословника о раду Скупштине. 

 

Затим се за реч јавио Никола Наумовић, који је указао на повреду члана 148. 

Пословника о раду Скупштине. 

 

Радивоје Домановић се јавио за реч, указујући на повреду члана 148. Пословника 

о раду Скупштине. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Зоран Тодосијевић, 

начелник Градске управе за финансије. 

 

  Председник Скупштине је закључио претрес, па је ставио на гласање Предлог 

одлуке и позвао одборнике да се о Предлогу изјасне употребом електронског система. 

 

Скупштина је са 40 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

О Д Л У К У 

 О ЗАВРШНОМ РАЧУНУ БУЏЕТА ГРАДА 

ЧАЧКА ЗА 2022. ГОДИНУ, 

 

 у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине.  

 

 Одлука  је саставни део записника.  
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ЧЕТВРТА ТАЧКА: Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

                                  града Чачка за 2023. годину 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Зоран Тодосијевић, 

начелник Градске управе за финансије. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес у начелу. 

 

У претресу су учествовали Миладинка Ђукић, Марко Трнавац, Зорица 

Кнежевић, Стефан Радовановић, Драган Бисенић и Никола Наумовић. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Зоран Тодосијевић, 

начелник Градске управе за финансије. 

 

Председник Скупштине је закључио претрес у начелу и позвао одборнике да се о 

Предлогу изјасне употребом електронског система. 

 

 Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела Одлуку у 

начелу. 

 

Председник Скупштине је затим отворио претрес у појединостима и обавестио 

Скупштину да нема поднетих амандмана, затим је закључио претрес и ставио на 

гласање Предлог одлуке у целини.  

 

Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела   

 

О Д Л У К У 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ 

ГРАДА ЧАЧКА ЗА 2023. ГОДИНУ,  

 

у целини, у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине.  

 

 Одлука је саставни део записника.  

 

 

ПЕТА ТАЧКА: Информација о степену усклађености планираних 

                           и реализованих активности јавних предузећа  

                           за период од 01.01. – 31.12.2022. године (III и IV квартал) 

     

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Владимир Гојгић, 

начелник Градске управе за локални економски развој.  

 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

   

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 
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ШЕСТА ТАЧКА:  а) Извештај о пословању ЈП „Рзав“ Ариље за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈП „Рзав“ 

Ариље број 140/2023 од 27. априла 2023. године 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је  Зоран Бараћ, директор ЈП 

„Рзав“ Ариље. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Иван Рвовић, Антонела Луковић и Радивоје 

Домановић. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Зоран Бараћ, 

директор ЈП „Рзав“ Ариље. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 

 

 

СЕДМА ТАЧКА: а) Извештај о пословању ЈКП „Дубоко“ Ужице за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Дубоко“ Ужице број 28/5 од 30. марта 2023. године  

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Надежда Тодоровић, 

представница  ЈКП „Дубоко“ Ужице. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Радивоје Домановић и Никола Наумовић.   

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарала је Надежда Тодоровић, 

представница  ЈКП „Дубоко“ Ужице. 

 

На основу члана 50. Пословника о раду, за реч се јавио Радивоје Домановић. 

 

Никола Наумовић је имао реплику на излагање Надежде Тодоровић. 

 

Затим је Радивоје Домановић указао на повреду Пословника, али није навео који 

члан Пословника сматра да је повређен. 

 

Братислав Ћурчић је указао на повреду Пословника, али није навео који члан 

Пословника сматра да је повређен. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 
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ОСМА ТАЧКА: а) Извештај о пословању ЈКП „Чачак“ Чачак за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Чачак“ Чачак број 2128/3 од 29. марта 2023. године 

 

в) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈКП „Чачак“ Чачак за 2023. годину 

 

г) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма буџетске 

помоћи ЈКП „Чачак“ Чачак за 2023. годину 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Данко Ћаловић, директор 

ЈКП „Чачак“ Чачак. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Радивоје Домановић, Антонела Луковић и Снежана 

Аврамовић. 

 

На основу члана 50. Пословника о раду Скупштине, за реч се јавио одборник 

Драгутин Ђуровић. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Данко Ћаловић, 

директор ЈКП „Чачак“ Чачак. 

 

Право на реплику искористила је Снежана Аврамовић, на излагање известиоца 

Данка Ћаловића. 

 

Данко Ћаловић је одговорио на реплику. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 

 

 

ДЕВЕТА ТАЧКА: a) Извештај о пословању ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак 

                                за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Паркинг сервис“ Чачак број 477/3 од 24. априла 2023. године 

 

в) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак за 2023. годину 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Зоран Благојевић, 

директор ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 
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У претресу су учествовали  Драгутин Ђуровић и Иван Рвовић. 

 

Затим се на основу члана 50. Пословника о раду Скупштине, за реч јавио 

одборник Драгутин Ђуровић. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Зоран Благојевић, 

директор ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 

 

х х х 

На основу члана 159. Пословника о раду, председник Скупштине је у 14 сати и 

45 минута одредио паузу у раду Скупштине до 16 сати. 

 

 Скупштина је наставила са радом у 16 сати и 5 минута. 

 

  

ДЕСЕТА ТАЧКА: а) Извештај о пословању ЈП „Градац“ Чачак за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈП „Градац“ Чачак за 2023. годину 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Милан Бојовић, директор 

ЈП „Градац“ Чачак.   
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Антонела Луковић, Радивоје Домановић и Зорица 

Кнежевић. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Милан Бојовић, 

директор ЈП „Градац“ Чачак.   

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 

 

 

ЈЕДАНАЕСТА ТАЧКА: а) Извештај о пословању ЈКП „Моравац“ Мрчајевци 

                                          за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП 

„Моравац“ Мрчајевци број 4/2023 од 28. марта 2023. године 

 

в) Предлог одлуке о давању сагласности на одлуку о ценама воде 

 

г) Предлог одлуке о давању сагласности на Одлуку о цени за комуналну услугу 

сакупљања и транспорта комуналног отпада 
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д) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

пословања ЈКП „Моравац“ Мрчајевци за 2023. годину 

 

ђ) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма буџетске 

помоћи ЈКП „Моравац“ Мрчајевци за 2023. годину 

 

 Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Срђан Бошковић, 

директор ЈКП „Моравац“ Мрчајевци. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ДВАНАЕСТА ТАЧКА: а) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне  

                                          програма пословања ЈКП „Комуналац“ Чачак за 2023. годину 

 

                          б) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма 

                             коришћења буџетске помоћи ЈКП „Комуналац“ Чачак за 2023. годину 

 

 Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Бранко Пејица, в.д. 

директора ЈКП „Комуналац“ Чачак. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Антонела Луковић и Зорица Кнежевић. 

 

 Председник Скупштине је обавестио одборнике да ће, на основу члана 112. 

Пословника о раду, Скупштина наставити рад и после 18 часова. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Бранко Пејица, в.д. 

директора ЈКП „Комуналац“ Чачак. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 

 

 

ТРИНАЕСТА ТАЧКА: а) Извештај о раду Јавне установе „Туристичка организација 

                                            Чачка“ Чачак за 2022. годину 

 

б) Предлог одлуке о давању сагласности на Измене и допуне програма рада ЈУ   

„Туристичка организација Чачка“ за 2023. годину 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Војин Јаковљевић, 

директор ЈУ „Туристичка организација Чачка“ Чачак. 
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Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Зорица Кнежевић, Драгутин Ђуровић, Антонела 

Луковић, Снежана Аврамовић и Никола Наумовић. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарао је Војин Јаковљевић, 

директор ЈУ „Туристичка организација Чачка“ Чачак. 

  

За реч се потом јавио Драгутин Ђуровић, али с обзиром да је већ завршен 

претрес по овој тачки дневног реда, председник Скупштине је предложио одборнику 

Ђуровићу да додатна питања преда у форми одборничког питања. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 

  

 

ЧЕТРНАЕСТА ТАЧКА: Предлог одлуке о давању сагласности на Статут 

                                          „Центра за неговање традиције“ Чачак 

 

 Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднео је Зоран Рајичић, в.д. 

директора „Центра за неговање традиције“ Чачак. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ПЕТНАЕСТА ТАЧКА: Предлог одлуке о изради Измена и допуна плана детаљне 

                                         регулације за планирани аеродром – Прељина за зоне пословно 

                                         – производних функција 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Вера Јаковљевић, 

начелница Градске управе за урбанизам. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ШЕСНАЕСТА ТАЧКА:  Предлог решења o прибављању из јавне својине Републике  

                                           Србије у јавну својину града Чачка к.п. бр. 498/5, 498/6 и 498/7  

                                           све у КО Чачак - локација планираног комплекса  

                                           затвореног базена 

 

 Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Вера Јаковљевић, 

начелница Градске управе за урбанизам. 
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Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

СЕДАМНАЕСТА ТАЧКА: Предлог решења о прибављању у јавну својину изградњом  

                                               фекалне канализације у Лозници 

 

 

 Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Вера Јаковљевић, 

начелница Градске управе за урбанизам. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ОСАМНАЕСТА ТАЧКА: Предлог решења о прибављању у јавну својину изградњом  

                                             постројења за пречишћавање фекалних отпадних вода 

                                             у Доњој Трепчи и главног фекалног канализационог  

                                             колектора у Доњој Трепчи и Горњој Трепчи 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Вера Јаковљевић, 

начелница Градске управе за урбанизам. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ДЕВЕТНАЕСТА ТАЧКА: Предлог решења о отуђењу рушењем непокретности из јавне  

                                              својине на кат. парцелама бр. 527/1 и 527/2 обе у КО Чачак  

                                              ради изградње дела Синђелићеве улице 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Вера Јаковљевић, 

начелница Градске управе за урбанизам. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 
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ДВАДЕСЕТА ТАЧКА: Предлог решења о отуђењу рушењем непокретности из јавне  

                                         својине на кат. парцели 639/3 КО Чачак 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Вера Јаковљевић, 

начелница Градске управе за урбанизам. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ПРВА ТАЧКА: Предлог решења o прибављању у јавну својину 

                                                  града Чачка к.п. бр. 176/1 КО Кукићи 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Вера Јаковљевић, 

начелница Градске управе за урбанизам. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се  нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

х х х 

 

Председник Скупштине је, на основу члана 157. Пословника о раду Скупштине, 

у 18 сати прекинуо седницу и наставак заказао за четвртак, 18. мај 2023. године у 10 

сати. 

х х х 

 

Скупштина је наставила са радом у четвртак, 18. маја 2023. године, у 10 сати и 5 

минута. 

 

Седницом је, у складу са чланом 116. Пословника о раду Скупштине 

председавао  Игор Трифуновић, председник Скупштине града Чачка. 

 

  Председник Скупштине је обавестио одборнике да седници, на почетку другог 

дана заседања, на основу електронске евиденције, присуствује 49 одборника и да 

постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање.   

 

Седници другог дана заседања од почетка до краја нису присуствовали 

одборници Марко Достанић, Славољуб Пипер, Мина Ранковић, Гордана Марјановић, 

Ненад Правдић, Биљана Миладиновић, Предраг Радовановић, Дарко Василић, Велимир 

Илић, Милош Обреновић и Невена Павловић. 

 

 Скупштина је наставила рад по тачкама дневног реда. 
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ДВАДЕСЕТ ДРУГА ТАЧКА: Предлог програма о Изменама и допунама програма  

                                                    коришћења средстава буџетског фонда за заштиту  

                                                    животне средине у 2023. години 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Мирјана Ђоковић, 

помоћница градоначелника за област заштите животне средине. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес у начелу. 

 

У претресу су учествовали Иван Рвовић и Радивоје Домановић. 

   

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарала је Мирјана Ђоковић, 

помоћница градоначелника за област заштите животне средине. 

 

Радивоје Домановић је имао реплику на излагање Мирјане Ђоковић. 

 

Затим се, на основу члана 50. Пословника о раду Скупштине, за реч јавио Драган 

Бисенић. 

 

Мирјана Ђоковић је одговорила на реплику Радивоја Домановића. 

 

Затим је и Драган Бисенић имао реплику на излагање Мирјане Ђоковић. 

 

 Мирјана Ђоковић је дала одговор на реплику Драгана Бисенића. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес у начелу. 

 

  Председник Скупштине је отворио претрес у појединостима и обавестио 

Скупштину да нема поднетих амандмана, затим је закључио претрес и обавестио 

одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда  обавити у дану за гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ТРЕЋА ТАЧКА: Предлог програма подршке за спровођење 

                                                    пољопривредне политике и политике руралног  

                                                    развоја за град Чачак за 2023. годину 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднеo је Владимир Гојгић, 

начелник Градске управе за локални економски развој. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес у начелу. 

 

У претресу су учествовали Радивоје Домановић, Ило Михајловски, Милош 

Марић и Радован Шеварлић. 

 

 Ило Михајловски је имао реплику на излагање Милоша Марића. 

 

 Милош Марић је дао одговор на реплику.  
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 Ило Михајловски је указао на повреду Пословника, али није навео члан 

Пословника за који сматра да је повређен. 

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговараo је Владимир Гојгић, 

начелник Градске управе за локални економски развој. 

 

Радивоје Домановић је имао реплику на излагање Владимира Гојгића. 

 

 Владимир Гојгић је дао одговор на реплику. 

 

 Затим је Милош Марић имао реплику на излагање Владимира Гојгића. 

 

 Владимир Гојгић је одговорио на реплику Милоша Марића. 

 

 На основу члана 50. Пословника о раду, за реч се јавио Радивоје Домановић. 

 

Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес у начелу. 

 

 Председник Скупштине је отворио претрес у појединостима и обавестио 

Скупштину да нема поднетих амандмана, затим је закључио претрес и обавестио 

одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда  обавити у дану за гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ЧЕТВРТА ТАЧКА: Предлог одлуке о условима и начину коришћења 

                                                         подстицајних средстава у пољопривреди 

                                                         у 2023. години 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднеo је Владимир Гојгић, 

начелник Градске управе за локални економски развој. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес у начелу. 

 

У претресу су учествовали Милош Марић, Радован Шеварлић, Марко Трнавац, 

Слободан Бодић, Иван Глишић, члан Градског већа и Владан Милић, заменик 

градоначелника. 

 

У току претреса за реч се јавио Милош Марић који је имао реплику на излагање 

Слободана Бодића. 

 

Слободан Бодић је дао одговор на реплику. 

 

На основу члана 50. Пословника о раду Скупштине за реч су се јавили Милош 

Марић, Јасменка Луковић и Радивоје Домановић. 

   

На питања и примедбе изнете у току претреса одговараo је Владимир Гојгић, 

начелник Градске управе за локални економски развој. 
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Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес у начелу. 

 

Председник Скупштине је отворио претрес у појединостима и обавестио 

Скупштину да нема поднетих амандмана, затим је закључио претрес и обавестио 

одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда  обавити у дану за гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ПЕТА ТАЧКА: Предлог решења о давању претходне сагласности 

                                                 оснивачима спортског удружења да назив спортског  

                                                 удружења може да садржи назив града Чачка  

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднеo је Владимир Романдић, 

секретар Скупштине града Чачка. 
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ШЕСТА ТАЧКА: а) Предлог одлуке о спровођењу јавног конкурса за 

                                                       избор директора Јавног комуналног предузећа за  

                                                       одржавање чистоће и пијаца ''Комуналац'', Чачак  

 

б) Предлог текста јавног конкурса за именовање директора Јавног комуналног      

предузећа за одржавање чистоће и пијаца ''Комуналац'', Чачак  

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднеo је Небојша Бежанић, 

начелник Градске управе за опште и заједничке послове.    
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

 Пошто се нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио претрес и 

обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у дану за 

гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ СЕДМА ТАЧКА: Предлог решења о  именовању директора Јавног  

                                                     комуналног предузећа за изградњу и одржавање зелених  

                                                     површина и гробља „Градско зеленило“ Чачак 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднеo је Богдан Димитријевић, 

председник Комисије за спровођење конкурса за избор директора јавних предузећа.  
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу је учествовао Никола Наумовић. 
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 На основу члана 50. Пословника о раду Скупштине, за реч се јавио Радивоје 

Домановић. 

 

 Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки дневног реда обавити у 

дану за гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ОСМА ТАЧКА: Предлози решења о разрешењима односно изборима 

                                                   у појединим радним телима 

 

 

Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднели су Владимир Словић, 

заменик председника Одборничке групе Ивица Дачић – „Социјалистичка партија 

Србије“ – „Јединствена Србија“ – Драган Марковић Палма и Никола Наумовић, 

председник Одборничке групе „Александар Вучић – За нашу децу“. 

 

Председник Скупштине је обавестио одборнике да ће се гласање по овој тачки 

дневног реда обавити у дану за гласање. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ДЕВЕТА ТАЧКА:  Предлози Комисије за кадрове и мандатно- 

                                                       имунитетска питања         

 

 

  Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Милка Владисављевић,  

члан Комисије за кадрове и мандатно-имунитетска питања, која је изнела предлоге које 

је Комисија утврдила на седници одржаној 16. маја  2023. године и то: 

 

1. Утврђивање Предлога решења  о именовању директора Градске стамбене 

         агенције Чачак 

 

2. Утврђивање Предлога решења о именовању директора Уметничке галерије 

   „Надежда Петровић“ Чачак 

 

3. Утврђивање Предлога решења о разрешењу  и именовању вршиоца 

          дужности председника Управног одбора Установе културе „Центар за 

          неговање традиције“ Чачак 

 

      4. Утврђивање Предлога  решења о именовању председника Надзорног одбора 

          Међуопштинског историјског архива за град Чачак и општине Горњи  

          Милановац и Лучани 

 

       5. Утврђивање Предлога  решења о разрешењу и именовању два члана Школског 

         одбора Основне школе „Свети ђакон Авакум“ Трнава 

 

       6. Утврђивање Предлога закључка о предлагању једног члана Надзорног одбора 

           ЈКП Регионални центар за управљање отпадом „Дубоко“ Ужице 

 

Председавајући  Скупштине је отворио претрес.  
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У претресу је учествовао Милош Марић. 

 

Никола Наумовић је више пута указао на повреду члана 148. Пословника о раду 

Скупштине. 

 

У вези са изреченим примедбама председник Скупштине је давао објашњења, а 

Никола Наумовић  је био задовољан одговорима, и није тражио да се Скупштина о томе 

изјасни.   

 

 У току расправе, право на основу члана 50. Пословника, више пута је 

искористио Милош Марић. 

 

Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и обавестио одборнике да ће се изјашњавање по овој тачки дневног реда 

обавити у дану за гласање. 

 

 

ДЕВЕТНАЕСТА ТАЧКА: Одборничка питања и одговори    

 

 

 Председник Скупштине је питао одборнике да ли су задовољни достављеним 

одговорима на постављена одборничка питања.  

  

 Одборник Драган Бисенић је изјавио да је задовољан достављеним одговором на 

постављено одборничко питање. 

 

 Затим су одборници постављали нова одборничка питања. 

 

 Одборник Драгутин Ђуровић је поставио следећа одборничка питања: 

 

 1. „Грађани МЗ Трнаве су се обраћали више пута својој МЗ за подасипање пута од 

Станића Грма према Виљуши.  

 Од Савета МЗ слуха за подасипање овога дела пута никада није било као и 

одборника Бобана Бодића, Градске Скупштине коме смо се обраћали више пута. 

 Напомињемо да на овом делу села је много људи од фамилије Тановића, Шутића и 

многих других оставили животе у првом светском рату а који су уписани на порти 

трнавске цркве. 

 Дакле од првог светског рата па на овамо никада поменути путеви нису рађени 

осим што су грађани својим средствима делимично подасипали.  

 Дакле грађани су скупили потписе и обратили се директно господину Милошу 

Стеванићу, помоћнику градоначелника града Чачка за овај ресор. У прилогу су 

достављени потписи грађана као и предрачун Стручне службе ЈКП „Градац“ од 

12.4.2023. године. 

 Грађани МЗ Трнава се надају да ће локална управа изаћи у сусрет и урадити овај 

део пута.“ 

 

 2. „Да ли ће се и када вршити гасификација дела насеља Атеница који није 

завршен.“ 
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 Одборник Радивоје Домановић је поставио следећа одборничка питања: 

 

 1. „Доставити списак путника „Сајма пољопривреде у Италији и који је 

критеријум избора путника?“ 

 

 2. „Зашто Етно фест из године у годину има све мање иностраних али и домаћих 

учесника? 

 

 3. Зашто су претходно најављени ансамбли отказали учешће (Републике Српске, 

Бугарска...) Занимљиво је да фестивал у Срему има дупло више учесника. 

 

 4. Зашто на фестивалу не наступају КУД-ови из Чачка, осим КУД-а Дуле 

Милосављевић на чијем је челу директор ТОЧ-а? 

 

 5. На основу чега се тачно одређује финансирање манифестација којих сваке 

године има хвала Богу све више али су нажалост све мање посећене а добијају све више 

новца из буџета града? Ето и разлога зашто је Туристичка постала интересантнија од 

Водовода и Паркинг сервиса.“ 

 

 6. „Да ли је нова одборница Сања Ђоковић користила службени аутомобил 

Градске управе и да ли је аутомобил том приликом оштећен.“ 

 

 Одборница Бранка Павловић је поставила одбоорничка питања: 

 

 1. „По други пут (први пут 03.08.2022. године) подносимо одборничко питање за 

асфалтирање улице 564 у МЗ Љубић поље, мештани моле да им се асфалтира улица у 

дужини од 200 метара, која је већ годинама остала једина не асфалтирана у окружењу. 

За решавање овог питања чекају годинама да се њихова улица асфалтира.  

 Све је уредно одрађено што се тиче имовинско правних односа, надлежни су 

изашли на терен, премерили улицу и дали обећање да ће асфалт добити у марту 2023. 

године.   

 До данас нема никаквог одговора, питају дали ће се уопште тих 200 метара 

асфалтирати и када? 

 

 2. Чланови Месне заједнице Катрга упутили су допис Градском већу дана 18. 

септембра 2022. године, до данас немају одговора нити су започети радови по 

усвојеном Плану Месне заједнице за 2023. годину. Траже да њихови захтеви буду 

реализовани у овој календарској години. Допис Вам достављамо у целости“. 

 

х х х 

 

Председник Скупштине је, на основу члана 132. став 3. Пословника, одредио да 

дан за гласање буде одмах по завршеном претресу по свим тачкама дневног реда. 

 

Председник Скупштине је обавестио Скупштину да, на основу електронске 

евиденције, седници присуствује 51 одборник, па је констатовао да Скупштина може да 

ради и пуноважно одлучује.  

 

Затим је председник Скупштине обавестио одборнике да ће се гласање по свим 

тачкама дневног реда обавити употребом електронског система. 
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 Потом се прешло на изјашњавање по тачкама дневног реда о којима се Скупштина 

није изјаснила после закљученог претреса. 

 

 

ПЕТА ТАЧКА: 

       

 Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела   

   

З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Информација о степену усклађености планираних и реализованих 

активности јавних предузећа чији је оснивач град Чачак, за период од 1.1. до 

31.12.2022. године, коју је сачинила Градска управа за локални економски развој на 

основу извештаја које су доставила јавна предузећа. 

  

 Материјал  је саставни део записника. 

 

 

ШЕСТА ТАЧКА: 

 

 а) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против, уз 1 уздржани глас, донела

   

З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Извештај о пословању Јавног предузећа за водоснабдевање „Рзав“ 

Ариље за 2022. годину, који је усвојио Надзорни одбор Јавног предузећа за 

водоснабдевање „Рзав“ Ариље, на седници одржаној 27. априла 2023. године, број 138-

1/2023. 

    

 Извештај  је саставни део записника. 

 

 б) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈП „РЗАВ“ 

АРИЉЕ БРОЈ 140/2023 ОД 27. АПРИЛА 2023. ГОДИНЕ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

СЕДМА ТАЧКА: 

 

 а) Скупштина је са 36 гласова за, 3 гласа против, уз 3 уздржана гласа, донела

   

З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Извештај о пословању ЈКП „Дубоко“ Ужице за 2022. годину, који је 

усвојио Надзорни одбор ЈКП „Дубоко“ Ужице, на седници одржаној 30. марта 2023.  

године, број 28/3. 
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 Извештај  је саставни део записника. 

 

 б) Скупштина је са 43 гласа за, без гласова против, уз 2 уздржана гласа, донела

  

О Д Л У К У  

  О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП „ДУБОКО“ 

УЖИЦЕ БРОЈ 28/5 ОД 30. МАРТА 2023. ГОДИНЕ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 

ОСМА ТАЧКА: 

     

  а) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против, уз 1 уздржани глас, донела

   

З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Извештај о пословању ЈКП „Чачак“ Чачак за 2022. годину, који је 

усвојио Надзорни одбор ЈKП „Чачак“ Чачак, на седници одржаној 27. априла 2023. 

године, број 2657/3. 

     

 Извештај  је саставни део записника. 

 

 б) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП „ЧАЧАК“ 

ЧАЧАК БРОЈ 2128/3 ОД 29. МАРТА 2023. ГОДИНЕ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 в) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈКП „ЧАЧАК“ ЧАЧАК ЗА 2023. ГОДИНУ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 г) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

  

О Д Л У К У  

  О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА БУЏЕТСКЕ 

ПОМОЋИ ЈКП „ЧАЧАК“ ЧАЧАК ЗА 2023. ГОДИНУ,  
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  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 

ДЕВЕТА ТАЧКА:  

 

а) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Извештај о пословању ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак за 2022. годину, 

који је усвојио Надзорни одбор ЈКП „Паркинг сервис“ Чачак, на седници одржаној 20. 

марта 2023. године, број 323/2. 

  

 Извештај  је саставни део записника. 

 

 б) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

  О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП „ПАРКИНГ 

СЕРВИС“ ЧАЧАК БРОЈ 477/3 ОД 24. АПРИЛА 2023. ГОДИНЕ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 в) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈКП „ПАРКИНГ СЕРВИС“ ЧАЧАК ЗА 2023. ГОДИНУ, 

   

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 

ДЕСЕТА ТАЧКА: 

     

а) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Извештај о пословању ЈП „Градац“ Чачак за 2022. годину, који је 

усвојио Надзорни одбор ЈП „Градац“ Чачак, на седници одржаној 28. априла 2023. 

године, број 06-04/2023-II. 

   

 Извештај  је саставни део записника. 
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 б) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈП „ГРАДАЦ“ ЧАЧАК ЗА 2023. ГОДИНУ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 

ЈЕДАНАЕСТА ТАЧКА: 

 

а) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Извештај о пословању ЈКП „Моравац“ Мрчајевци за 2022. годину, који 

је усвојио Надзорни одбор ЈКП „Моравац“ Мрчајевци, на седници одржаној 28. марта 

2023. године, број 4/2022. 

   

 Извештај  је саставни део записника. 

 

 б) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП 

„МОРАВАЦ“ МРЧАЈЕВЦИ БРОЈ 4/2023 ОД 28. МАРТА 2023. ГОДИНЕ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 в) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

  О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ЦЕНАМА ВОДЕ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 г) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

О Д Л У К У  

  О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ЦЕНИ ЗА КОМУНАЛНУ УСЛУГУ 

САКУПЉАЊА И ТРАНСПОРТА КОМУНАЛНОГ ОТПАДА, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 
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 Одлука је саставни део записника. 

 

 д) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

   О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈКП „МОРАВАЦ“ МРЧАЈЕВЦИ ЗА 2023. ГОДИНУ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 ђ) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

О Д Л У К У  

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА БУЏЕТСКЕ 

ПОМОЋИ ЈКП „МОРАВАЦ“ МРЧАЈЕВЦИ ЗА 2023. ГОДИНУ, 

  

  у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука је саставни део записника. 

 

 

 

ДВАНАЕСТА ТАЧКА: 

 

 а) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела   

 

О Д Л У К У 

  О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈКП „КОМУНАЛАЦ“ ЧАЧАК ЗА 2023. ГОДИНУ, 

 

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука  је саставни део записника. 

 

 б) Скупштина је са 46 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела   

О Д Л У К У 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА 

БУЏЕТСКЕ ПОМОЋИ ЈКП „КОМУНАЛАЦ“ ЧАЧАК ЗА 2023. ГОДИНУ, 

 

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука  је саставни део записника.  

 

  

ТРИНАЕСТА ТАЧКА: 

 

   а) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела   
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З а к љ у ч а к 

 

Усваја се Извештај о раду Јавне установе „Туристичка организација Чачка“ 

Чачак за 2022. годину, који је усвојио Управни одбор Јавне установе „Туристичка 

организација Чачка“ Чачак, на седници одржаној 13. марта 2023. године, број УО-8/23.  

    

 Извештај  је саставни део записника. 

 

  б) Скупштина је са 43 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела   

 

О Д Л У К У 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ИЗМЕНЕ И ДОПУНЕ ПРОГРАМА РАДА 

ЈУ „ТУРИСТИЧКА ОРГАНИЗАЦИЈА ЧАЧКА“ ЗА 2023. ГОДИНУ, 

 

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука  је саставни део записника. 

 

 

ЧЕТРНАЕСТА ТАЧКА: 

 

 Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против, уз 1 уздржани глас, донела  

  

О Д Л У К У 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СТАТУТ 

„ЦЕНТРА ЗА НЕГОВАЊЕ ТРАДИЦИЈЕ“ ЧАЧАК, 

  

 у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука  је саставни део записника. 

 

 

ПЕТНАЕСТА ТАЧКА: 

  

Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела   

 

О Д Л У К У 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ЗА ПЛАНИРАНИ АЕРОДРОМ – ПРЕЉИНА ЗА ЗОНЕ ПОСЛОВНО – 

ПРОИЗВОДНИХ ФУНКЦИЈА, 

   

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука  је саставни део записника. 

 

 

 

ШЕСНАЕСТА ТАЧКА:   

 

Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела 
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Р Е Ш Е Њ Е 

O ПРИБАВЉАЊУ ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ РЕПУБЛИКЕ 

СРБИЈЕ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА ЧАЧКА К.П. БР. 498/5, 498/6 И 498/7 

СВЕ У КО ЧАЧАК - ЛОКАЦИЈА ПЛАНИРАНОГ КОМПЛЕКСА 

ЗАТВОРЕНОГ БАЗЕНА,  

 

 у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Решење  је саставни део записника. 

 

    

СЕДАМНАЕСТА ТАЧКА: 

 

 Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних гласова, донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ПРИБАВЉАЊУ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ИЗГРАДЊОМ 

ФЕКАЛНЕ КАНАЛИЗАЦИЈЕ У ЛОЗНИЦИ,  

  

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Решење  је саставни део записника. 

 

 

ОСАМНАЕСТА ТАЧКА: 

 

 Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и  уздржаних гласова, донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

 О ПРИБАВЉАЊУ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ИЗГРАДЊОМ ПОСТРОЈЕЊА ЗА 

ПРЕЧИШЋАВАЊЕ ФЕКАЛНИХ ОТПАДНИХ ВОДА У ДОЊОЈ ТРЕПЧИ И 

ГЛАВНОГ ФЕКАЛНОГ КАНАЛИЗАЦИОНОГ КОЛЕКТОРА 

 У ДОЊОЈ ТРЕПЧИ И ГОРЊОЈ ТРЕПЧИ, 

  

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Решење  је саставни део записника. 

 

 

ДЕВЕТНАЕСТА ТАЧКА: 

 

 Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних гласова, донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

  О ОТУЂЕЊУ РУШЕЊЕМ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ НА КАТ. 

ПАРЦЕЛАМА БР. 527/1 И 527/2 ОБЕ У КО ЧАЧАК РАДИ ИЗГРАДЊЕ ДЕЛА 

СИНЂЕЛИЋЕВЕ УЛИЦЕ,   

  

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 
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 Решење  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТА ТАЧКА: 

 

 Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних гласова, донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

  О ОТУЂЕЊУ РУШЕЊЕМ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ 

 НА КАТ. ПАРЦЕЛИ 639/3 КО ЧАЧАК,  

  

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Решење  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ПРВА ТАЧКА: 

 

 Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних гласова, донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

  O ПРИБАВЉАЊУ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА ЧАЧКА 

 К.П. БР. 176/1 КО КУКИЋИ, 

  

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Решење  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ДРУГА ТАЧКА:  

 

 Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела Програм у 

начелу. 

 

 Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

П Р О Г Р А М 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА 

БУЏЕТСКОГ ФОНДА ЗА ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ У 2023. ГОДИНИ, 

  

у целини, у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Програм  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ТРЕЋА ТАЧКА: 

 

  Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела Програм у 

начелу. 
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 Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

П Р О Г Р А М 

 ПОДРШКЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ ПОЉОПРИВРЕДНЕ ПОЛИТИКЕ И ПОЛИТИКЕ 

РУРАЛНОГ РАЗВОЈА ЗА ГРАД ЧАЧАК ЗА 2023. ГОДИНУ, 

   

у целини, у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Програм  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ЧЕТВРТА ТАЧКА: 

 

  Скупштина је са 43 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела Одлуку у 

начелу. 

 

 Скупштина је са 43 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

О Д Л У К У 

О УСЛОВИМА И НАЧИНУ КОРИШЋЕЊА ПОДСТИЦАЈНИХ СРЕДСТАВА У 

ПОЉОПРИВРЕДИ У 2023. ГОДИНИ, 

  

у целини, у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ПЕТА ТАЧКА: 

 

 Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ДАВАЊУ ПРЕТХОДНЕ САГЛАСНОСТИ ОСНИВАЧИМА СПОРТСКОГ 

УДРУЖЕЊА ДА НАЗИВ СПОРТСКОГ УДРУЖЕЊА МОЖЕ ДА САДРЖИ 

 НАЗИВ ГРАДА ЧАЧКА, 

 

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Решење  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ШЕСТА ТАЧКА:  

 

 

 а) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

О Д Л У К У 

О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ ЧИСТОЋЕ И ПИЈАЦА 

''КОМУНАЛАЦ'', ЧАЧАК, 
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у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Одлука  је саставни део записника. 

 

б) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, усвојила за 

објављивање 

 

ТЕКСТ ЈАВНОГ КОНКУРСА  

ЗА ИМЕНОВАЊЕ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 

ОДРЖАВАЊЕ ЧИСТОЋЕ И ПИЈАЦА ''КОМУНАЛАЦ'' ЧАЧАК, 

  

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Материјал  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ СЕДМА ТАЧКА:  

 

 Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

Р Е Ш Е Њ Е 

 О  ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 

ИЗГРАДЊУ И ОДРЖАВАЊЕ ЗЕЛЕНИХ ПОВРШИНА И ГРОБЉА 

 „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ ЧАЧАК, 

 

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине. 

 

 Решење  је саставни део записника. 

 

 

ДВАДЕСЕТ ОСМА ТАЧКА: Предлози решења о разрешењима односно изборима 

                                                   у појединим радним телима 

 

1) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ ОДНОСНО ИЗБОРУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА  

САВЕТА ЗА ПОЉОПРИВРЕДУ 

 

тако што се разрешава  Милан Јевтовић, а бира се Драшко Тутуновић. 

 

2) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА УРБАНИЗАМ, КОМУНАЛНЕ 

ДЕЛАТНОСТИ И ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 

 

тако што се бира  Предраг Теофиловић. 

 

 Решења су саставни део записника. 
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ДВАДЕСЕТ ДЕВЕТА ТАЧКА: 

  

1) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела   

 

РЕШЕЊЕ 

 О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА 

 ГРАДСКЕ СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ У ЧАЧКУ 

   

тако што се именује Бранкица Јелић, дипл. правница из Чачка. 

 

2) Скупштина је са 43 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

 Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА  

УМЕТНИЧКЕ ГАЛЕРИЈЕ „НАДЕЖДА ПЕТРОВИЋ“ ЧАЧАК 

 

тако што се именује Бранко Ћаловић, дипл. економиста из Чачка. 

  

3) Скупштина је са 43 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

 Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ ОДНОСНО О  ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 

ПРЕДСЕДНИКА УПРАВНОГ ОДБОРА УСТАНОВЕ КУЛТУРЕ 

 ЦЕНТАР ЗА НЕГОВАЊЕ ТРАДИЦИЈЕ ЧАЧАК 

 

тако што се разрешава Данијела Ковачевић Микић, а именује се Јелена Кнежевић. 

 

 

4) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

 Р Е Ш Е Њ Е 

О ИМЕНОВАЊУ  ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА 

МЕЂУОПШТИНСКОГ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ЗА 

ГРАД ЧАЧАК И ОПШТИНЕ ГОРЊИ МИЛАНОВАЦ И ЛУЧАНИ 

 

тако што се именује Даница Оташевић. 

 

 

5) Скупштина је са 44 гласа за, без гласова против и уздржаних, донела 

 

 Р Е Ш Е Њ Е 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ 

ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 

ОШ «СВЕТИ ЋАКОН АВАКУМ» ТРНАВА 

 

тако што се разрешавају Марија Радовић и Сања Јелић, а именују Милица Тодосијевић 

и Виолета Маринковић. 

 

6) Скупштина је са 45 гласова за, без гласова против и уздржаних, донела 
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ЗАКЉУЧАК 

О ПРЕДЛАГАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА 

ЈКП РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ 

 „ДУБОКО“ УЖИЦЕ 

 

            тако што се предлаже Радојица Вуловић. 

 

 Решења и Закључак су саставни део записника. 

 

* * * 

   

Председник Скупштине,  Игор Трифуновић је, с обзиром да је завршен претрес и 

одлучивање по свим тачкама дневног реда, закључио двадесет пету седницу 

Скупштине у 13 сати и 25 минута. 

 

Цео ток седнице Скупштине је снимљен.   

 

 

СКУПШТИНА ГРАДА ЧАЧКА 

Број: 06-78/2023-I 

17. и 18. мај 2023. године 

 

 

                СЕКРЕТАР                                                                        ПРЕДСЕДНИК 

      Скупштине града Чачка,                                           Скупштине града Чачка, 

         Владимир Романдић                                                              Игор Трифуновић 

 

 

 

Извод из записника са 25. седнице Скупштине усвојен је на 26. седници, одржаној 18. и 

19. јула 2023. године. 


